
 

                                                               ZÁPISNICA  

z deviateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nededzi konaného dňa 

20.05.2024 o 18:00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu v Nededzi. 

 

 

Prítomní poslanci: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek Mgr. Darina Janušová, 

Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Ospravedlnení poslanci: 1 Ing. Vladimír Zajac 

Neospravedlnení poslanci: 0  

 

Program: 

1.   Otvorenie 

1. Kontrola uznesení 

2. Informácie 

3. Žiadosť o odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce, par. KN E č. 676/1 o výmere 234 m² 

4. Opatrenie 7.4 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych 

základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry a súvisiacej 

infraštruktúry cestou Miestnej akčnej skupiny Terchovská dolina – nákup komunálnej 

a prídavnej techniky 

5. VZN o poplatku za znečisťovanie ovzdušia prevádzkovateľmi malých zdrojov znečisťovania 

ovzdušia nachádzajúcich sa na území obce Nededza  

6. VZN o podmienkach posudzovania odkázanosti na sociálnu službu, podmienkach 

poskytovania opatrovateľskej služby, o spôsobe a výške úhrady za opatrovateľskú službu - 

návrh 

7. Riešenie fotovoltickej elektrárne na objekte materskej školy 

8. Rôzne   

9. Uznesenia 

10. Záver 

 

 

1) Otvorenie:  

 

Deviate zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo volebnom období rokov 2022 - 2026  otvoril a vie-

dol starosta obce PhDr. Peter Vajda, ktorý privítal prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí sú 

prítomní šiesti poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Následne predložil na 

schválenie program rokovania. Program obecného zastupiteľstva bol bez výhrad. 



Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku určil starosta obce Alicu Hodásovú.  

Za overovateľov zápisnice boli schválení poslanci Ing. Miloš Janek, Mgr. Zuzana Vajdová. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

2) Kontrola uznesení  

 

Na poslednom obecnom zastupiteľstve neboli prijaté uznesenia, ktoré by požadovali plnenie. 

 

3) Informácie 

 

Starosta obce informoval o postavení obecného mája pod záštitou Obecného športového klubu 

Nededza a o uskutočnení osláv Dňa matiek v sále kultúrneho domu dňa 12.05.2024. Ďalej infor-

moval o udelení certifikátu za rok 2023 organizáciou zodpovednosti výrobcov pre obaly NATUR-

PACK, že naša obec prispela k zlepšeniu životného prostredia v triedení odpadu vo výške  

69 690 kg vytriedeného odpadu, čo predstavuje 65,56 kg na 1 obyvateľa. Starosta obce informoval 

aj o konaní MTB cyklomaratónu, ktorý bude prechádzať aj katastrom našej obce dňa 07.09.2024.  

Tiež informoval o vykonaní kontroly zo strany Inšpektorátu práce v Žiline v objekte obecného 

domu. Na základe protokolu z kontroly bolo potrebné doplniť bleskozvod na zostávajúcej časti 

obecného domu, vykonať prehliadku plynových zariadení a elektrických zariadení a tiež značenie 

na schodoch kaštieľa a iné drobné úpravy. Zaznela aj informácia o poskytnutí grantu z Nadácie 

KIA v sume 30 000 € na nákup prekopávača kompostu do kompostárne. Zmluva bola podpísaná 

dňa 14.05.2024. Starosta obce ďalej informoval o tom, že obec zabezpečila distribúciu oznámení o 

voľbách do Európskeho parlamentu, ktoré sa budú konať dňa 08.06.2024 v sále kultúrneho domu. 



Prednesená bola i informácia o zrealizovanom zbere sezónneho šatstva pre charitu – vyzbieralo 

sa cca. 3 m³ šatstva.  Ďalej zaznela informácia o riešení havarijného stavu zatekania v dome 

smútku cez časť muriva na betónovej časti steny. Bolo vykonané prekrytie hliníkovým plechom, 

nové zatmelenie spojov, prefalcovanie prekrytia jednotlivých oplechovaných častí a náter vstupnej 

konštrukcie. Starosta obce taktiež informoval o zakúpení nového konvektomatu s vyššou kapacitou 

do jedálne materskej školy Na záver odoznela informácia o finalizácii passportu ciest v obecnom 

mapovom portáli  zo strany spoločnosti T-Mapy. 

 

Prítomní poslanci vzali prednesené informácie na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

                                                                                               

4) Žiadosť o odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce, par. KN E č. 676/1 o výmere  

234 m² 

 

Na obec bola doručená žiadosť o odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce, par. KN E č. 676/1 

o výmere 234 m² od Michala Sedliačka s manželkou Kristínou. Na obecnom zastupiteľstve boli aj obaja 

prítomní. Michal Sedliaček uviedol, že žiadosť podal najmä z dôvodu, že na jeho pozemku pri novopos-

tavenom rodinnom dome na ulici Roľnícka sa v neprimeranej miere zhromažďuje voda. Doplnil, že hoci 

má na pozemku spravenú  drenáž, napriek tomu, keďže ulica je zle vyspádovaná, tak všetka voda 

steká dole po ceste priamo na ich pozemok (keďže sa jedná o posledný pozemok na ulici Roľnícka pri 

výjazde z obce do Žiliny) a tak ich vytápa. Preto s manželkou podali žiadosť o odkúpenie časti obec-

ného pozemku, keďže by im tam vznikla možnosť vyspádovať a odkloniť tok vody od ich rodinného 

domu. Starosta obce v rámci diskusie uviedol, že problém odvodnenia najmä dažďovej vody na ulici 

Roľnícka, ale aj na ulici Stredná a Za kaštieľom obec eviduje dlhodobejšie. Čiastočne sa to na ulici 

Stredná a Za kaštieľom podarilo zregulovať vďaka určitým opatreniam (vsakom). Starosta dodal, že 

súhlasí, že je to potrebné riešiť avšak komplexne. V danej lokalite, kde sa nachádza aj rodinný dom p. 

Sedliačka možno bude východiskom vybudovanie prečerpávačky, ktorá bude slúžiť pre celú lokalitu. 

Pán Sedliaček uviedol, že si myslí, že keď sa to nebude riešiť čím skôr, jemu už odhnijú základy. Posla-

nec obecného zastupiteľstva Ing. Miloš Janek sa vyjadril, že v danej lokalite je riešenie odvodu vody 

plánované, avšak je potrebné pozerať sa na to z pohľadu celej lokality pred Chríp a vyriešenia odtoku 

vody z dlhodobého pohľadu, čo určite nie je jednoduché aj v súvislosti s územným plánom obce, ktorý 



je momentálne v riešení. Poslanec obecného zastupiteľstva JUDr. Marián Cesnek uviedol, že ak by p. 

Sedliaček urobil drenáž pozdĺž celého pozemku (a nielen jeho časti), mohol by to byť pre obec benefit, 

že by tam bola z časti spravená kanalizácia. S tým sa však p. Sedliaček nestotožnil. Poslankyňa obec-

ného zastupieľstva Mgr. Zuzana Vajdová sa vyjadrila, že oceňuje, že p. Sedliaček s manželkou prišli 

s konkrétnym návrhom, a že sú ochotní niečo urobiť. Zároveň podotkla, že by rada v tomto smere po-

znala názor odborníka, a až potom sa ku tomu vyjadrila. Hlavná kontrolórka obce podotkla, že v zása-

dách hospodárenia s obecným majetkom je dané, že uvedené (predaj pozemku) nie je možné riešiť 

osobitným zreteľom a tiež sa v tomto prípade nejedná o verejný záujem. Starosta obce dodal, že obec 

málokedy predáva obecný majetok, ale je to samozrejme na poslancoch. Lokalita Pred Chríp bude aj 

predmetom najbližšieho jednania s Ing. arch. Krajčom, s ktorým budú poslanci prejednávať ďalší 

postup vo veci územného plánu obce. 

Obecné zastupiteľstvo svojím uznesením vzalo na vedomie Žiadosť o odkúpenie časti pozemku vo 

vlastníctve obce, par. KN E č. 676/1 o výmere 234 m² od Mgr. Kristíny Sedliaček, Hlavná 44/44, 

Nededza a túto bude riešiť za účasti Ing. arch. Krajča a súčasne rozpracovanom návrhu 

územného plánu obce a Ing. Paňáka vo veci riešenia odvodnenia ulíc Za kaštieľom, Stredná 

a Roľnícka. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

5) Opatrenie 7.4 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania 

miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry 

a súvisiacej infraštruktúry cestou Miestnej akčnej skupiny Terchovská dolina – nákup 

komunálnej a prídavnej techniky 

 

Starosta obce uviedol, že obec by chcela prostredníctvom vyčlenených financií cestou MAS – 

Terchovská dolina zaobstarať komunálnu a prídavnú techniku, nakoľko tá v súčastnosti využívaná 

je už do istej miery opotrebovaná. Malo by sa jednať o doplenenie kontajnerov, naťahovaciu 

vlečku, posýpač, krovinorezy, malý mulčovač za malý traktor Kubotu a kosačku. 

 

Obecné zastupiteľstvo následne vzalo na vedomie prípravu realizácie projektu pre podanie 

žiadosti pre Opatrenie 7.4 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania 

miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry 

a súvisiacej infraštruktúry cestou Miestnej akčnej skupiny Terchovská dolina – nákup komunálnej 



a prídavnej techniky.  

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

6) VZN o poplatku za znečisťovanie ovzdušia prevádzkovateľmi malých zdrojov 

znečisťovania ovzdušia nachádzajúcich sa na území obce Nededza  

 

V súvislosti so zmenou zákona o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia obec pripravila nové 

všeobecne záväzné nariadenie o tomto poplatku, ktorého návrh bol v predchádzajúcom obecnom 

zastupiteľstve prejednaný. Zmena sa týka právnických a fyzických osôb – podnikateľov a teda 

vyňatia povinnosti platenia poplatku za malý zdroj znečistenia -  spaľovacie zariadenie alebo iný 

technologický celok spaľujúci zemný plyn. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škor-

vánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

7) VZN o podmienkach posudzovania odkázanosti na sociálnu službu, podmienkach 

poskytovania opatrovateľskej služby, o spôsobe a výške úhrady za opatrovateľskú službu – 

návrh 

 

Pracovníčka Spoločného sociálneho úradu p. Chovancová pripravila návrh všeobecne záväzného 

nariadenia týkajúceho sa sociálnej sféry. VZN aktualizuje podmienky posudzovania odkázanosti na 

sociálnu službu, podmienky poskytovania alebo zabezpečovania poskytovania sociálnych služieb, 

konkrétne opatrovateľskej služby pre fyzické osoby s trvalým pobytom v obci Nededza vrátane 

spôsobu a výšky úhrady. Návrh VZN obec zverejní v mieste spôsobom obvyklým, následne bude 

samotné VZN prejednávané na najbližšom rokovaní obecného zastupiteľstva. Poslankyňa 

obecného zastupiteľstva Mgr. Zuzana Vajdová sa v rámci diskusie k danému bodu dotazovala, či je 



v zmysle uvedeného možné odbremeniť napríklad rodiča so silne postihnutým dieťaťom? Starosta 

odvetil, že sociálna pracovníčka na základe posúdenia zdravotného stavu fyzickej osoby zváži, či 

sa môže tzv. odľahčovacia služba poskytnúť a to v prípade, ak na to obec má človeka. 

 

Návrh VZN o podmienkach posudzovania odkázanosti na sociálnu službu, podmienkach 

poskytovania opatrovateľskej služby, o spôsobe a výške úhrady za opatrovateľskú službu bol vzatý 

na vedomie.    

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

8) Riešenie fotovoltickej elektrárne na objekte materskej školy 

 

Starosta obce v krátkosti zhrnul návrh vybudovania fotovoltickej elektrárne o výkone 10 kWp na 

objekte materskej školy. Táto možnosť bola prejednávaná aj v komisiách. Vo finálnom výsledku by 

tak mala obec možnosť ušetriť náklady za elektrickú energiu v materskej škole. 

Následne obecné zastupiteľstvo schválilo vybudovanie fotovoltickej elektrárne o výkone 10 kWp na 

objekte materskej školy so súčasným zabezpečením všetkých zmluvných a administratívnych 

vzťahov s tretími stranami a zároveň schválilo rozpočtové opatrenie č. 4/2024 v sume 14 000 € 

(zníženie kapitálových výdajov položka Stav II – realizácia – kanalizácia 717001 41 05.2.0 v sume 

14 000 € a zvýšenie kapitálových výdajov Materská škola – fotovoltika Projektová dokumentácia 

a inžinierska činnosť 716 41 06.2.0 v sume 2 000 € + Materská škola – fotovoltika realizácia 

717001 41 06.2.0 v sume 12 000 €. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 



9) Rôzne 

 

V rámci bodu Rôzne bola vzatá na vedomie zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2024. 

Jednalo sa o rozpočtový presun príjmov a výdavkov v rámci schváleného rozpočtu do celkovej 

výšky 7 000 € (transfér stravovanie detí MŠ, transfér voľby prezidenta SR 1. kolo, stavebné úpravy 

obecného domu a iné). 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Vzatá na vedomie bola i zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2024. Jednalo sa 

o rozpočtový presun príjmov a výdavkov v rámci schváleného rozpočtu do celkovej výšky 7 000 € 

a to o stavebné úpravy na obecnom dome. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

V rámci bodu Rôzne bola prejednaná i cenová ponuka na ozvučenie sály v kultúrnom dome od 

firmy Peter Ďugel – DraM, Nededza v sume 10 586,95 €. Ozvučenie sály je už značne zastarané 

a neslúži dobre, čo je badateľné najmä pri obecných akciách ako je napríklad Deň matiek, či Úcta 

k starším, kedy existujúce zariadenie nefunguje dostatočne a neozvučuje priestory sály. Preto sa 

rozhodla obec danú situáciu vyriešiť. Cenová ponuka bola vzatá na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 



Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

10) Uznesenia 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prijaté uznesenia č. 128/2022-2026 až 138/2022-2026. 

 

11) Záver 

 

Po ukončení rokovania poďakoval starosta obce prítomným za účasť o 21:00 hod. zasadnutie  

Obecného zastupiteľstva obce Nededza ukončil. 

 

 

V Nededzi dňa 27.05.2024 

 

 

 

Zapísala: Alica Hodásová     …....................................... 

 

Overovatelia zápisnice:  

Ing. Miloš Janek     …....................................... 

 

 

Mgr. Zuzana Vajdová     …....................................... 

 

 

Starosta obce: PhDr. Peter Vajda    …....................................... 

 

 


